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Zápis č. 5/2022 

z jednání KMČ Jaroslavice 19. 9. 2022 

Přítomni: V. Karola, V. Záhořák, L. Surá, M. Zbořilová, E. Neudeková, M. Buchtík,  

     Ing. Z. Valášek, Ing. J. Němeček  

Omluven: T. Bureš 

Hosté: p. V. Volf (jmen. RMZ), PhDr. J. Pala, občané MČ 

Přítomno 8 členů, komise je usnášeníschopná. 

Program:   

1. Úvod, schválení programu 

2. Projednání úprav dětského hřiště, schválení fin. krytí akcí z priorit 

3. Organizace akcí KMČ v letošním roce 

4. Různé, nové podněty, závěr 

 

1. Program byl schválen. 

Na jednání komise se nahlásili 2 místní občané, kteří bydlí v nejbližším okolí sportoviště a přišli 

se stížností týkající se aktivit na sportovním hřišti. Vadí jim hluk na sportovišti, míče padající 

na jejich pozemky a upozorňují na nebezpečný pohyb zejména dětí běhajících pro míč na 

hlavní komunikaci. Navrhují, aby se provoz hřiště omezil na dobu do 19 hod., a u hřiště byla 

postavena protihluková stěna, provedeno měření hluku KHS. Dále mají výhrady k hraní 

basketbalu na hřišti pro velkou hlučnost, návrh odstranit koše na basketbal. Situace byla se 

členy komise prodiskutována, komise se pokusí najít vhodné řešení. Prozatím se s OMZ 

nepodařilo zajistit nadkrytí hřiště ochrannou sítí. 

2. P. Volf přislíbil předsedovi komise p. Karolovi pomoc při zajištění ořezu větví ze stromů 

kolem komunikace K Jaroslavicím /od Obecin/ a v dolní části Anenské /od č. p. 118 – k č. p. 

112/, které překáží u nového VO. Jde o Lesy ČR. 

Další požadavek na ořez větví, které omezují účinnost VO je na ulici Drahy u č. p. 85 a Lísková 

č. p. 257. 

Další jednání bude ohledně zatarasené přístupové cesty od křížku /ulice Na Vrše/ směrem na 

Lysou /k Želechovicím/. Jde o soukromé vlastnictví, ale využíváno jako komunikace. 

Na OD a Oddělení dopr. řízení se bude řešit zrcadlo – výjezd z ulice Kúsek na Anenskou, 

pořízení uhradí KMČ ze svých prostředků. 

S ohledem na zvyšující se ceny akcí z priorit členové komise začátkem září schválili navýšení 

částky na akci „Odvodnění pod svodidly na Anenské“ o 600 000 Kč (2 mil. Kč byly schváleny 

v r. 2021 z rozpočtu SMZ a 161 000 Kč na PD). 

Bylo schváleno dalších 9 000 Kč na odstranění betonu pod chodníkem - akce z priorit 2022 

„Odstranění starého chodníku nad autoservisem a výsadba živého plotu“, původní částka 

29 000 Kč. 
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Byla schválena částka 355 365 Kč s DPH na akci z priorit – „Rozšíření dětského hřiště náves“, 

srovnání terénu, nový povrch a přidání závěsné dvojhoupačky.  

3. Komise projednala navržené kulturní a společenské akce a schválila přesun finančních 

prostředků: 

- Dýňobraní - 29.10.2022, 2 000 Kč 

- Rozsvícení vánočního stromku na návsi - 25.11.2022, 1 500 Kč 

- Vázání adventních věnců – 26.11.2022, 2 000 Kč 

- Zpívání koled na návsi – 24.12.2022, 1 500 Kč 

- Košt slivovice, bez dohodnutého termínu, 2 000 Kč 

  

4. Různé, nové podněty 

- P. Záhořák – nový návrh k řešení dopravního omezení rychlosti v místní části – Zóna 

30/40 km – dopravní značka: Pozor - chybějící chodník. Na posouzení a další rozpracování 

návrhu bude předáno na OD. 

- Sportoviště – za brankou je stále neopravená roztržená síť o palisády. Bude opětovně 

předáno na OMZ k opravě.  

- P. Karola – návrh nové priority – k vybudování nového přístřešku na točně MHD  

/z r. 2021/ zpracovat PD na položení chodníkové dlažby kolem celého obvodu točny (v šířce 

alespoň 1m), aby se usnadnilo přecházení od točny na ulice Na Vrše a Drahy. 

- Na příštím jednání komise 17. října 2022 bude projednáno doplnění 2 volných míst na 

členství v KMČ Jaroslavice. 

 

V Jaroslavicích dne 23.9.2022 

 

 

Zapsala: J. Skydánková, tajemnice KMČ Jaroslavice 

Ověřil: V. Karola, předseda KMČ Jaroslavice 

 


